
Verslag provinciale ledenvergadering (PLV) GroenLinks Zuid-Holland 18 april 2015
Aanwezigen: Marcel Kortekaas (voorzitter), Lydia de Heij (algemeen bestuurslid), Alexander van 
Loon (secretaris), Tamar de Corte (bestuursmedewerker), Huri Sahin (fractievoorzitter), Berend 
Potjer (fractielid), Anneloes van Hunnik (fractielid), Marijke Kleijweg (ex-fractievoorzitter), Alfred 
Blokhuizen (ex-fractielid), plus 27 andere leden. Totaal 36 aanwezigen, plus één persoon zonder 
stemrecht.

1. Vaststelling agenda
Voorzitter Marcel Kortekaas vraagt of er bezwaren zijn tegen of aanvullingen op de voorgestelde 
agenda. Deze zijn er niet.

2. Vaststelling verslag vorige PLV
Geen opmerkingen bij verslag vorige PLV, alleen vraag over waarom uiteindelijk lijstverbinding 
met PvdD tot stand is gekomen terwijl PLV permissie had gegeven voor PvdA of Partij van de 
Dieren (PvdD). Marcel geeft toelichting op de onderhandelingen, PvdA had geen interesse in 
lijstverbinding.

3. Mededelingen van het bestuur
Penningmeester Willem-Jan Wiebosch en algemeen bestuurslid Erlijn Wenink zijn ziek en daarom 
afwezig. Ex-fractielid Annelies van Egmond en kandidaat bestuurslid Guido Antunes zijn niet 
aanwezig. Guido komt later aan, rond het einde van de PLV.

4. Terugblik verkiezingen Provinciale Staten 2015
Goede uitslag met behoud van onze drie zetels, ondanks dat provinciale afdelingen elders verloren 
hebben, vertelt Marcel. Leerpunten zijn dat goed profileren t.o.v. de PvdD lastig is, activeren van 
vrijwilligers is lastig, overbrengen boodschap naar kiezers is moeilijk. Campagnemateriaal had 
spannender gekund, landelijk onderzoek naar campagne is in aantocht. De aanwezige leden 
reageren. Leden van de afdeling Rotterdam had juist zeer goede ervaringen met campagne, veel 
vrijwilligers op de been gebracht. Hoeksche Waard daarentegen had veel te weinig mensen om 
activiteiten mee te ondernemen. Anderen waarschuwen voor generalisaties over succes van 
campagne.

Fractievoorzitter Huri Sahin geeft toespraak over campagne en verkiezingen. Kandidaat-
fractieleden hebben alles gedaan wat in hun vermogen lag, tijd optimaal benut. Goed gevoel over 
campagne, bedankt provinciale en lokale campagneteams, andere kandidaten die lager op de lijst 
stonden maar toch veel tijd staken in campagne voeren en DWARS. Huri is trots op behoud drie 
zetels. Heeft oproep gedaan aan andere politieke partijen om zoveel mogelijk samen te werken, 
hoopt dat transitie naar duurzame energie van de grond komt. Heeft gesprek gehad met formateur, 
maar ziet er naar uit dat oude coalitie verder gaat. Gaat nadenken over hoe kennis en kunde binnen 
partij en steunfractie optimaal benut kunnen worden. Huri krijgt vraag over potentiële plannen van 
wegenaanleg, ondanks daling aantal autokilometers sinds crisis. Antwoordt dat GL dat zoveel 
mogelijk probeert te verhinderen, was ook verrast door kosten van aanleg wegen. Andere vraag over
wat Huri bereikt wil hebben over vier jaar, maar kan dit nog niet beantwoorden omdat fractie nog 
over doelstellingen moet discussiëren. Huri wil meer campagnematig werken. Sommige leden zijn 
van mening dat profilering van GL in campagne flets was, maar Berend Potjer antwoordt dat dit wel
meeviel.

5. Financiën
Lydia de Heij geeft als plaatsvervanger penningmeester toelichting op jaarrekening. Positief saldo 
van € 49. Bijdrage GL landelijk iets lager dan verwacht, € 9.337 i.p.v. de € 10.000 die begroot was. 
Kosten bijeenkomsten vielen mee. Stemkasten voor PLV november 2014 waren prijzig. Meevallers 
van bijeenkomsten werden gebruikt voor verkiezingsfonds, € 17.500 i.p.v. € 16.000 beschikbaar 



gesteld. Extra bijdrage aan campagne door leden was meer dan € 1000. Bestuursmedewerker wordt 
door landelijk bureau betaald.

Leden merken op dat meevaller van Nieuwe Ledendag verkeerd is geboekt. Meevaller bedroeg € 
445, maar deze stond als -304 genoteerd op jaarrekening. Geschuif met posten is onduidelijk voor 
leden, Marcel stelt goedkeuring jaarrekening op hun verzoek uit tot de volgende PLV. Ook vraag 
over betekenis post op balans voor de afdeling Teylingen. Lydia legt uit dat afdeling Voorhout is 
opgeheven. Voorhout werd onderdeel van Teylingen en Teylingen is opgegaan in de nieuwe 
afdeling Bollenstreek. Afdeling Zuid-Holland heeft de kas van de afdeling Teylingen enige tijd in 
bewaring gehad voordat deze weer werd overgedragen aan de afdeling Bollenstreek. Leden willen 
graag schriftelijke toelichting zien op deze zaak als balans bij volgende PLV ter goedkeuring wordt 
voordragen.

Bij verkiezing kascommissie twee kandidaten, Ramon Pijst en Ivan Welter, die herkozen willen 
worden voor twee plaatsen. Vraag over hoeveel termijnen deze twee kandidaten al hebben. Nog 
maar één, sinds 2010. PLV stemt in met hun herverkiezing.

6. Verkiezing bestuursleden
Er zijn zes kandidaten, terwijl het bestuur nu uit vijf leden bestaat en reglementair maximaal negen 
leden kan tellen. PLV kan dus maximaal vier kandidaten kiezen. Stemprocedure is dat stem op één 
kandidaat wordt uitgebracht in eerste stemronde. Uit die eerste ronde gaan twee kandidaten met 
hoogste aantal stemmen door naar tweede ronde, waar kandidaat met meer dan de helft van de 
stemmen wint. Het is ook mogelijk om tegen alle kandidaten te stemmen. Opgemerkt moet worden 
dat na aanvang stemming werd opgemerkt dat één stemronde waarin leden konden stemmen op 
maximaal vier kandidaten ook conform het reglement was geweest. Een telcommissie van twee 
vrijwilligers telt de stemmen.

Er komen vragen van de leden over wat voor functies/rollen de kandidaten gaan uitvoeren. Voor 
kandidaten zelf was het ook onduidelijk wat zij precies gaan doen, merkt een kandidaat op. Marcel 
antwoord dat bestuur nog geen functieprofielen heeft opgesteld en dat kandidaten solliciteren naar 
functie als algemeen bestuurslid, zij kunnen naderhand bepalen welke taken zij in bestuur gaan 
uitvoeren. Leden kunnen kandidaten vragen stellen om te weten te komen waar hun expertises 
liggen en wat voor rol zij op zich willen nemen. Schrijven van functieprofielen komt wel in 
Werkplan 2015/2016.

Vervolgens presenteren de kandidaten zich. Omdat Guido Antunes afwezig is stelt Marcel hem 
voor, de rest van de kandidaten presenteren zichzelf. Dat zijn Alfred Blokhuizen, Jakobien 
Groeneveld, Leo Maat, Lodewijk Muns en Theo Rottier. Vervolgens beantwoorden de kandidaten 
vragen van de leden. Stemming voor de eerste bestuurspositie begint en gaat door tot vierde 
bestuurspositie terwijl ondertussen Werkplan 2015/2016 behandelt wordt. Achtereenvolgens worden
Jakobien Groenveld, Leo Maat, Guido Antunes en Alfred Blokhuizen verkozen tot bestuurleden.

7. Werkplan 2015/2016
(1) Ondersteuning lokale afdelingen: in eerste instantie veel discussie over slapende afdelingen en 
hoe vrijwilligers kunnen worden gemobiliseerd. Daarna wat voor rol GL ZH daar in kan spelen. 
Meer pro-actief bijspringen bij lokale afdelingen die in de problemen komen. Opmerking dat 
"ondersteunen waar nodig" vaag is, zou concreter moeten zijn en "ondersteunen naar behoefte". 
ALV's zijn belangrijk, maar ondersteuning zou niet specifiek via ALV's moeten verlopen. Marcel 
erkent dat probleem is dat bestuur reactief is. Alicia Hobbel merkt op dat het praktisch onmogelijk 
is om alle ALV's te bezoeken. Raad ook aan om aangrenzende lokale afdelingen in te schakelen als 
GL ZH merkt dat lokale afdeling in problemen komt. Samenvatting Marcel is dat we reageren zodra
mensen al uitspreken dat het niet goed gaat, voordat ze vragen om ondersteuning. Ondersteuning 



door andere lokale afdelingen moet meer benut worden.

Opmerking dat tijd van vergadering begint te dringen. Marcel zegt toe sommige punten korter te 
belichten en leden meer te laten spreken. Voorstel om communicatie met leden over werkplan via 
internet te doen. Marcel geeft aan dat dit geen alternatief voor PLV lijkt te zijn. Opmerking vanuit 
publiek dat werkplan niet in detail belicht hoeft te worden, idee is om bestuur te steunen in opstellen
werkplan en hen discretie te geven om dat uit te voeren.

(2) Politiek personeelsbeleid: Huri wil graag dat scouting van goede kandidaten binnen partij ook 
op provinciaal niveau wordt uitgevoerd. Andere leden beamen dit. Berend voegt toe deze scouting 
niet alleen voor politieke kandidaten moet zijn, maar ook bestuurders, interim bestuurders en 
partijbestuurlijke functies.

(3) Communicatie: Alicia Hobbel merkt op dat activiteiten van lokale afdelingen beter moeten 
worden gecommuniceerd naar andere lokale afdelingen die kleiner zijn en bijvoorbeeld te weinig 
leden hebben om activiteiten te ondernemen. GL ZH moet duidelijk maken dat grotere afdelingen 
hun activiteiten naar onze bestuursmedewerker kunnen communiceren.

(4) GL als debatpartij: Frauke Joester stelt voor om meer communicatie via Internet te doen om 
mensen kans te geven voorstellen te doen in voorbereiding op bijeenkomsten. Alicia Hobbel denkt 
niet dat dit kan werken, gezien afschaffing partijraad die daar op leek. Suggereert om meer 
themabijeenkomsten te organiseren. Marcel vat samen dat leden actief moet worden gevraagd om 
wat voor themabijeenkomsten zij georganiseerd willen hebben. Bijvoorbeeld om inbreng vragen 
voor voorstellen van GL ZH bij landelijk congres.

(5) Permanente campagne: bestuurslid op deze rol zetten. Doelstellingen kwantificeren, 
bijvoorbeeld jeugdwerkloosheid, luchtkwaliteit, duurzame energie en dergelijke, en daarop inspelen
met campagne. Onderscheiden van andere partijen op links, met name PvdD en D66.

(6) Overig: themamiddag over klimaatverandering en duurzame energie. Vraag van bestuur of we 
ons, na lijstverbinding met PvdD, meer moeten samenwerkingen of ons juist moeten afzetten van 
andere partijen. Wegens tijdgebrek wordt dit discussiepunt voor latere PLV bewaard.

8. Afscheid statenleden
Marcel bedankt vertrekkende statenleden. Statenleden hebben hard gewerkt, veel waardering door 
en contact met lokale afdelingen.

Marijke heeft veel opmerkingen gehoord over zaken waar al actie op wordt ondernomen door 
fractie, benadrukt dat leden website GL ZH moeten leden. Afgelopen periode hield coalitie de 
gelederen gesloten, dus lastig om resultaten te behalen. Toch tevreden over wat GL ZH gezien de 
omstandigheden heeft bereikt. Qua media was het lastig om GL standpunten te communiceren, 
omdat die vaak meestal om PVV-achtige verhalen geven. Hoopt dat nieuwe coalitie zich meer open 
opstelt voor oppositie. Raadt bestuur aan om werk fractie en bestuur te scheiden zodat ze niet in 
elkaars vaarwater zitten. Heeft goed kunnen samenwerken met andere statenleden en is tevreden 
over haar termijn als fractievoorzitter. Stopt nu omdat het een erg veeleisende functie is, daarnaast is
weghalen sociale beleidstaken bij provincie een reden. Bedankt voor samenwerking.

Alfred heeft zijn werk in de Provinciale Staten als belonend ervaren. Qua samenwerking verliep 
deze in het begin lastig, maar dit werd beter naarmate de fractieleden elkaar beter leerden kennen. 
Hij kijkt met plezier terug. Bedankt zijn collega's. Alfred stopt als statenlid omdat hij ruimte wil 
geven aan nieuwe, jongere generatie die kan vernieuwen.



9. Rondvraag
Geen opmerkingen, inmiddels al 20 minuten over tijd. Vergadering wordt gesloten.

10. Sluiting en borrel


